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DODATNI ODGOVOR NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 16. REDNE SEJE 
 
Silvan Peršolja 
Z odgovorom glede nastavitve senzorjev javne razsvetljave ni zadovoljen. Navedeno je, da so senzorji 
optimalno nastavljeni hkrati pa, da v kolikor se zazna, da na določeni lokaciji senzorji ne delujejo pravilno, bo 
koncesionar zadevo optimiziral.  
 
Uroš Bensa – Oddelek za okolje in prostor  
Zavedamo se, da mora biti racionalna raba energije naša vsakodnevna skrb, zato smo koncesionarju javne 
razsvetljave v Občini Brda, PETROL d. d. ponovno posredovali opažanja in predlagali, da preveri delovanje 
senzorjev in zadevo optimizira, tako z vidika porabe energije, kot z vidika upoštevanja varnosti vseh 
udeležencev v cestnem prometu. 
 
ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 17. REDNE SEJE 
 
Karlo Passoni  
1. Zanima ga, ali občina razpolaga s podatkom, koliko je že narejenih priključkov v sklopu projekta RUNE? 
2. V kakšni fazi je izgradnja igrišča ob vrtcu v Kojskem?  
 
1. Uroš Bensa – Oddelek za okolje in prostor  

Trenutno poteka na območju občine Brda izgradnja primarnega omrežja RUNE, ki naj bi bila zaključena v 
mesecu maju. Izbran je bil tudi izvajalec za izgradnjo posameznih priključkov po naseljih, katerih gradnja se 
bo pričela v kratkem. Pričakujemo, da bo priklop na novo optično omrežje možen konec meseca maja 
oziroma najkasneje v juniju letošnjega leta. 

 
2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  

Za izgradnjo omenjenega igrišča je bila pri projektantu naročena izdelava dokumentacije za pridobitev 
gradbenega dovoljenja, kot tudi pridobitev vseh potrebnih soglasij in gradbenega dovoljenja. Pred kratkim 
smo s sosedi dogovorili gradnjo na parcelni meji (pogoji) in že izvedli tudi izravnavo parcelne meje tako, da 
ima sedaj projektant vse pripravljeno za izdelavo oziroma zaključek DGD dokumentacije. 

 
Silvan Peršolja 
Občinski svetniki so prejeli dopis s strani Zdenka Peršolje iz Imenja. V zvezi s tem opozori na problem, kako 
vnaprej sporočati neko željo in pričakovanja. Brda so predmet nakupa nepremičnin s strani kupcev, ki imajo 
na razpolago veliko premoženja. Brda so občutljivo okolje in pričakuje se, da se kupci nepremičnin zlijejo z 
okoljem. Občina bi morala biti kontakt in zagovarjati stališče, da ne prihaja do dodatnih konfliktov. Potrebno 
je dati vedeti, da lokalna skupnost tega ne bo podpirala, saj je lokalna skupnost je neka skupnost, ki ima 
določena pravila.     
 
Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  
Glede dopisa stranke ne moremo komentirati dejstev, ki jih ne poznamo kot npr. kdaj in kako je kdo uporabljal 
omenjeno pot. Tudi ne bomo komentirali postopkov, ki jih vodijo pristojne inšpekcijske službe. Za 
preprečevanje nadaljnjih konfliktov, je bistvenega pomena, da se ugotovi resnično dejansko stanje, zato bomo 
v našem odgovoru podali ugotovitve glede širine na najožjem delu in možnosti uporabe omenjene poti. Po nam 
znanih podatkih (geodet) je parcela št. 687 (javno dobro) na najožjem delu, med parc. št. 684/2 in 691/1, široka 
le 1,78 m, kar pa ne zadošča za ureditev voznega pasu za motorna vozila. Minimalna širina voznega pasu za 



motorna vozila (v premi) znaša 2,50 m, v krivini pa se ta širina malenkostno povečuje! Skratka parcela št. 687 k. 
o. Šmartno, med parc. št 684/2 in 691/1, ne omogoča ureditve voznega pasu za motorna vozila.  
Povedati moramo tudi, da v našem primeru ne gre za kategorizirano javno pot, kot to navaja stranka, ampak le 
za parcelo z zaznambo »javno dobro«, kar pomeni da tukaj ne veljajo določila Zakona o cestah. Obstoječa pot 
pa je primerna le za pešce. 
 

 
 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna  
S strani občanov je prejela veliko vprašanj in sicer, ali obstaja kakšna možnost, da bi se v Brdih izvajalo 
testiranje na Sars-COV-2, saj je v Brdih ogromno trgovcev in podjetnikov, ki morajo test obvezno opraviti. S 
tem bi lahko razbremenili točko za testiranje v Novi Gorici in pospešili zadeve.  
 
Nika Fabricijo Jug – Oddelek za splošne zadeve in družbene dejavnosti  
Občina Brda je od letošnjega 13. marca organizirala, da se redno vsako soboto izvaja na Dobrovem brezplačno 
hitro testiranje občanov. Izvajalec storitve je Zdravstveni zavod Zdravje iz Ljubljane.    

 
Damjan Birtič  
1. Leta 1977 se je melioriralo področje reke Reke od kleti pa vse do državne meje. Takrat se je izvajala tudi 

komasacija in se je katastrsko uredilo. Na žalost je en del tega področja izpadel iz katastrske ureditve iz 
seveda takrat neznanih razlogov. Pri poskusu ureditve rečnega brega reke Reke od mosta za vas Fojana 
do »Kržade« se je naletelo na razumevanje lastnikov zemljišč, ki so izrazili veselje in dali soglasje k temu, 



da se rečna brežina uredi in izrazili željo, da se parcele dokončno zarišejo v kataster oz. da se stanje, ki je 
v naravi, tudi dokončno zariše v kataster, da bi se zadeva zaključila po skoraj 50-ih letih. Torej, občino 
naproša, da se zaveže in srednjeročno zadeve dokončno uredi.  
 

2.  Ali je bilo potrebno pri izgradnji krožišča v Drnovku za cca 20m ceste postaviti semafor, saj je bila cesta 
primerno razširjena. Ali je v bodoče možno izvajati dela brez takih zapor in ali bo bodoče krožišče 
zahtevalo še nadaljnje zapore. Trenutna zapora je bila nesmiselna, saj je bilo vozišče pregledno in tudi za 
večja prevozna sredstva bi se dalo urediti bolj tekoče.   

 
1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

Za ureditev rečnih in obrečnih parcel smo se obrnili na DRSV (Direkcija RS za vode) enoto v Novi Gorici, ki je 
pristojna za to območje in izvedeli sledeče: 
- da je bila že izvedena parcelacija od mosta pri vinski kleti Dobrovo do mosta za Fojano oziroma še cca 

100 m več 
- da je v letu 2022 predvidena izvedba parcelacije še v nadaljevanju in sicer do vtoka Kožbanjščka v reko 

Reko 
Povedali so nam še, da zadevo vodi pravna služba DRSV v Ljubljani in da se načeloma izvaja menjava 1:1 ali 
odkup. Odkupi se izvedejo na podlagi Plana razpolaganja z zemljišči, ki ga potrdi Vlada RS. 

 
2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

O pripombi smo obvestili izvajalca del na objektu in dobili sledeče pojasnilo, da je mogoče v določenem 
času res slutiti, da je zapora nepotrebna in brezsmiselna vendar je potrebno povedati, da je zapora 
potrebna zaradi območja gradbišča, ker se cesta uporablja tudi za gradbeno mehanizacijo in je dejansko 
sestavni del gradbišča, kjer velja poseben režim.  
Izvajalec mora dela izvajati na podlagi gradbiščne dokumentacije (načrt organizacije ureditve gradbišča, 
varnostni načrt) ter elaborata cestne zapore, ki ga potrdita upravljalec ceste in koncesionar.  

 
Aleš Simčič  
Na sejah občinskega sveta je bil že večkrat prisoten poveljnik Štaba CZ Občine Brda, kjer je potekala razprava 
v zvezi z razglašeno epidemijo in v zvezi s tem povezanimi aktivnostmi. Pred nekaj časa so občinska 
gospodinjstva prejela tudi zgibanke s pozivom župana, naj se občani držijo ukrepov, saj je prihajalo dnevno 
do velikega števila okužb. Tudi sedaj je velik problem pri zbiranju ljudi na javnih mestih predvsem na 
območju Štalonov. Sam se je tri dni zaporedoma zapeljal mimo Štalonov in opazil večje skupine ljudi, nekje 
okrog 100, ki so se med seboj družili brez varne razdalje in mask.    
 
Andrej Colja – poveljnik Štaba CZ Občine Brda 
Drži, kot je svetnik Simčič naštel, da smo v štabu veliko energije vložili v informiranje in pozivanje občanov k 
odgovornemu ravnanju. Drži tudi, da pogosto naletimo na prizor, ko se združuje večje število ljudi (do največ 20 
oseb) ob bencinskem servisu v Štalonih. Ta problematika združevanja, kljub priporočilom o ne-druženju, 
vzdrževanju medsebojne razdalje in nošenju mask, se ponavlja že od prvega vala dalje. Gotovo jo skupaj s 
predstavniki policije skrbno spremljamo in tudi opozarjamo ter obveščamo občane, da je tovrstno ravnanje 
neodgovorno. Tako poveljnik CZ Občine Brda kot policijske patrulje redno opravljamo obhode po vseh teh 
kritičnih točkah. 
Upoštevati pa je potrebno tudi, da sta tako bencinski servis Petrol kot market Prunk prostor v privatni lasti, za 
katerega odgovornost predvsem sloni na lastnikih oziroma upravljalcih. Odgovornosti pa se morajo zavedati 
predvsem in v prvi vrsti občani. 
Gotovo nam ne gredo na roko dezinformacije o resnosti virusa in učinkih cepljenja na varnost celotne 
skupnosti, ki se širijo po različnih medijih, kot tudi napačno mnenje tako tistih, ki so preboleli koronavirus, kot 
tistih, ki so se cepili, da ne potrebujejo več skrbeti za nošenje maske in medsebojno razdaljo. Kot opozarja 
stroka, tudi ti so lahko še naprej prenašalci virusa, čeprav ne zbolijo. Virus se namreč zadržuje v sluznicah. Ko 
zakašljamo, kihnemo, smrkamo, virus ravno tako širimo v okolico, čeprav smo cepljeni ali preboleli covid. 
Zato je naloga ne samo štaba, ampak celotne skupnosti, da skrbimo za varnost in zdravje skupnosti, kar 
pomeni, da širimo prave, preverjene in strokovne informacije ter opozarjamo »kršitelje«, da ima njihovo 
neodgovorno ravnanje lahko zelo hude posledice. 
 
 
 
 



Teja Jelina  
Republika Slovenija v letošnjem letu praznuje 30. obletnico samostojnosti in podaja pobudo, da bi Občina 
Brda pripravila prireditev ob tem praznovanju seveda v skladu z COVID situacijo v tistem trenutku.   
 
Tina Novak Samec  - direktorica ZTKMŠ Brda  
Prireditev bo izvedena v skladu s takratnimi NIJZ ukrepi – scenarij A) brez gostov oz. z omejenim št., scenarij B) z 
gosti. Pogovori glede organizacije prireditve so že stekli. ZTKMŠ Brda bi prevzel uradni del prireditve s 
slavnostnim govorcem, mladinsko društvo DŽC Crwo pa družabni del prireditve.  
Glede na angažiranost društva iz Cerovega, primerno organizacijo in veliko udeležbo v preteklih letih 
predlagamo, da se prireditev izpelje kot zgoraj navedeno. 
 
Goran Simčič  
Predlaga, da občina sprejme sklep o subvencioniranju cepljenja proti klopom.  
 
Nika Fabricijo Jug – Oddelek za splošne zadeve in družbene dejavnosti  
Glede na to, da je klopni meningoencefalitis druga najpogostejša klopna bolezen, ki bolniku lahko povzroči zelo 
hude posledice ali celo smrt, je pobuda za sofinanciranje cepljenja proti tej bolezni pohvalna.  
Da je cepljenje učinkovito, je potrebno prejeti najmanj dve dozi cepiva, za popolno zaščito je potrebna še tretja 
doza. Zaščito se potem vzdržuje z nadaljnjimi poživitvenimi odmerki na 3 oz. 5 let. En odmerek cepiva stane pri 
NIJZ 28 eur za odrasle in 27 eur za otroke.  
Na Goriškem se je za subvencijo cepljenja proti klopnemu meningoencefalitisu doslej odločila le Mestna občina 
Nova Gorica, in sicer bo letos tretjič zapored izvedla promocijsko akcijo za cepljenje in z njo približno 100 
občanom sofinancirala 50% cene prve in druge doze cepiva. Nekaj občin po Sloveniji se je za to subvencijo tudi 
že odločilo. Večinoma sofinancirajo delež prvih dveh doz ali pa v celoti prvo dozo. 
Naproti izboljšanju precepljenosti prebivalstva gre tudi ZZZS, ki od leta 2019 financira osnovno cepljenje s tremi 
odmerki cepiva vsem otrokom, ki so v tekočem letu stari 3 leta, in odraslim, v tekočem letu starim 49 let. 
Ob pripravi prvega rebalansa letošnjega proračuna bomo v Občinski upravi Občine Brda ocenili potrebna 
sredstva za sofinanciranje navedenega cepljenja našim občanom.       
 
 
 
Direktorica občinske uprave                      ŽUPAN 
        Anita Manfreda                                  Franc Mužič 


